
Úboč 11.9.2013 

Zápis č.3 

Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva obce Úboč,  

které se konalo ve středu 11.9.2013 od 1930hod. v „Hospůdce pod Vinicí“. 

Přítomní: ČernýVl., Matějka V., Matějka P., Síkora V.st., Síkora F., Haas M., Zima V. 

Omluveni: Síkora V. ml., Hynčík T. 

Občané: Tomášek K., Matějka J., Blecha P., Adámek J. 

Program: 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnesení 

3. Úprava rozpočtu 

4. Oprava obecní komunikace na „Hájek“ 

5. Oprava vodovodu a obecních studní 

6. Úprava zeleně v obci 

7. Různé 

8. Diskuse 

9. Usnesení 

10. Závěr 

 

1. Večer v 1930hod. přivítal starosta všechny přítomné na zasedání  zastupitelstva. V začátku 

zasedání přečetl přítomným navržený program zasedání a dal o něm hlasovat. Program byl 

sedmi zastupiteli schválen. Jako ověřovatelé zápisu byli navrženi Černý Vl. a Haas M. 

Ověřovatelé zápisu byli sedmi hlasy schváleni. 

2. V následujícím bodě zasedání přednesl starosta usnesení z posledního zasedání. Zde starosta 

zodpověděl několik dotazů kolem vybudovaného dětského hřiště a jinak nebylo připomínek. 

3. Třetím bodem jednání zastupitelstva byla úprava rozpočtu. Starosta seznámil přítomné 

s pohybem peněz v jednotlivých kapitolách rozpočtu. Po projednání úpravy rozpočtu dal o 

úpravě rozpočtu hlasovat. Zastupitelstvo všemi sedmi hlasy úpravu rozpočtu dle 

rozpočtového opatření č. 3/2013 schválilo. 

4. Hlavním bodem zasedání byla zpráva o jednání ohledně místní komunikace na „Hájek“. 

28.6.2013 se sešla komise ve složení  Zima V., Matějka V., Matějka P. a Síkora V. a prošla 

zmiňovanou komunikaci. Byl konstatován kritický stav cesty a navržena rekonstrukce cesty 

položením nového koberce z obce až ke vjezdu na hnojiště. Vjezd na hnojiště a ke sběrné 

jímce bude po projednání  hradit ZAS Koloveč. Rekonstrukce cesty byla projednána se 

Silnicemi Horšovský Týn a.s. a dále Silnicemi Klatovy a.s. Zastupitelstvo obce schválilo jako 

dodavatele stavby Silnice Klatovy a.s. Zastupitelstvem byla odsouhlasena celková smluvní 

cena včetně DPH 21%- 792 994,32 Kč, kterou obec uhradí po předání díla a faktury 

do 14ti dnů. 



5. V další části zasedání zastupitelstvo odsouhlasilo výměnu zavíracího ventilu pro přípojku na 

hřbitov. Opravu provede firma p. Královce- cena do 4 000 Kč. 

Dále zastupitelstvo odsouhlasilo opravu dvou obecních studní. Bude se jednat o opravu 

obezdění a výměnu krycích desek, které se rozpadají. Opravy by proběhli během zimních 

měsíců a cena bude do 25 000 Kč. Opravu provede p. Královec z Pelechů. 

6. Následující bod jednání se zabýval zelení v obci. Byla projednána žádost p. Jana Mastného 

Rokycany, ohledně pokácení stříbrného smrku na jeho zahradě u domu čp. 40, který ohrožuje 

svým vzrůstem obytné stavení a objekt kulturního domu v Úboči. Odsouhlaseno sedmi 

zastupiteli.  

Dále byla projednána žádost pí. M. Mužíkové ohledně úpravy koruny stromu starobylé lípy u 

její parcely. Lípa svým vzrůstem zasahuje do elektrického vedení v obci a suchými větvemi 

ohrožuje bezpečnost v jejím okolí. Po projednání s životním prostředím a upřesněním řezu 

zastupitelstvo sedmi hlasy souhlasí. 

Další žádost od p. Umprechta J. se týká odstranění vzrostlého jasanu, který stojí na vjezdu do 

připravované stavební parcely a brání vjezdu. Rovněž svými kořeny rozebírá vyzdívku obecní 

studny. Odstranění se sedmi  hlasy schvaluje s tím, že p. Umprecht  vysadí  na obecním 

pozemku dva nové stromy. 

7. V části různé seznámil starosta přítomné s jednáním s pracovníky „Povodí Vltavy“ ohledně 

prořezání potoku k Podhoří. Povodí Vltavy zařadilo potok do vyřezání během letošní zimy. 

Zastupitelstvo pověřilo p. P. Matějku projednáním letošního Vánočního koncertu v kostele 

v Úboči. Vystoupí soubor „Canzonetta“. 

Dále zastupitelstvo projednalo ústní žádost pí. M. Hambergerové ohledně umístění nového 

světla veřejného osvětlení u čp. 41. Zastupitelé žádost zvážili a odsouhlasili s tím, že dokud 

nebudou uhrazeny pohledávky Hambergerových vůči obci, nebudou se žádostí zabývat. 

Dále zastupitelstvo projednalo ústní žádost p. T. Hynčíka ml., která se týkala odkoupení části 

pozemku p.č. 22/2 v k.ú. Úboč. Zastupitelstvo sedmi hlasy odsouhlasilo parcelu neprodávat, 

ale umožnit pronajmutí části této parcely po sepsání nájemní smlouvy.  

Posledními  žádostmi byly žádosti p. P. Matějky, Úboč č.38 a p. J. Umprechta, Bezpravovice, 

kteří mají zájem v naší obci postavit rodinné domky. Jejich žádosti se týkají  možnosti 

napojení na obecní vodovod. Zastupitelstvo sedmi hlasy odsouhlasilo jejich napojení a rovněž 

tak prodloužení vodovodního řádu. 

8. V diskusi se hovořilo o přípravě a nátěru lesních stromků na zimu. 

 Starosta připomněl nutnost uklizení zbaleného pletiva z oplocenek. Pletivo mohou hasiči 

přidat do sběru železného  šrotu. 

9. Ve 2100 starosta ukončil zasedání  přečtením usnesení zasedání zastupitelstva. 

10. Ve 2110 poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 

 

Ověřovatelé zápisu:člen zastupitelstva Černý Vladimír  ……………………………………… 

   člen zastupitelstva Haas Milan  ……………………………………… 

   starosta  Zima Václav  ……………………………………… 


